
Zpráva o činnosti odboru SPV TJ Sokol Řepy za rok 2020 a pololetí 2021 . 

 

 

Rok 2020 a následně první polovina letošního roku bylo zcela výjimečné období 

v historii naší činnosti. Vzhledem k dlouhému období pandemie coronaviru a se všemi 

omezeními s tím spojenými, se nám sportovní život v podstatě zastavil. Některé oddíly, jako 

rodičů a dětí a předškolních dětí, přestaly v podstatě existovat a od září budou začínat úplně 

nově. Také oddíl žáků měl problémy, aby vůbec dokázal své svěřence udržet alespoň 

v kontaktu. Oddíly mužů, žen, rekreačního volejbalu a gymnastiky se snažily fungovat dokud 

to šlo. Také po prázdninách se snažily rychle navázat na činnost přerušenou v polovině 

března. Bohužel to trvalo jenom krátce a opět musely skončit. Přes léto se občas sešli členové 

oddílu rekreačního volejbalu, gymnastika zvládla dokonce soustředění pro některá, zejména 

závodní družstva. 

Ženy se sotva stačily rozkoukat v novém prostředí haly SC Řepy, kde mají pronajaté prostory 

fit centra. Také nyní na červen využily rychle možnosti alespoň měsíc cvičit. A také oddíl 

rekreačního volejbalu nezaváhal a využil otevření sportovišť. Muži, žáci a gymnastika se 

snažily využívat venkovní hřiště, protože do škol přece jen ještě neměly přístup. Ale podařilo 

se domluvit, že si např gymnastika mohla z tělocvičny přenést na hřiště některá nářadí a ZŠ 

Laudova nám v tom vyšla vstříc. To bylo samozřejmě možné pouze v pěkném počasí. V době, 

kdy se nesmělo vůbec nic, využívala cca polovina oddílu gymnastiky cvičení tzv. on-line, 

přičemž trenérky se střídaly ve vedení. Naše cvičitelky a trenérky měly rovněž možnost 

využívat nabídky tzv. webinářů, tj. seminářů vedených on-line. Některé byly k dispozici na 

internetu i zdarma, o to se starala zejména Česká asociace sportu pro všechny. 

Distanční výuka byla využita také např. pro školení rozhodčích. 

Zkrátka dělali všichni co se dalo, aby se nám oddíly úplně nerozpadly. Přesto nám členská 

základna klesla téměř na polovinu a budeme po prázdninách začínat na novo. Za celý rok také 

nebylo možno uspořádat žádné soutěže a závody a zejména děti tak ztrácely postupně 

motivaci. 

 

V minulém období ohlásili také někteří naši skalní členové odchod do cvičitelského a 

funkcionářského důchodu. Chybět nám bude určitě Karel Schlosser, od kterého převzal oddíl 

rekr. volejbalu Míla Hrdina. A chybět nám bude také Maruška Valentová, která dlouhá léta 

spolupracovala ve vedení oddílu předškolních dětí. Děkujeme jim za dlouholetou obětavou 

práci a věříme, že se s nimi ještě na některých našich akcích v budoucnu setkáme. 

Zdravotní problémy řeší také naše dlouholetá cvičitelka v oddílu gymnastiky Jarka Bořilová, 

která ještě ale svou cvičitelskou aktivitu zcela nevzdává. Získali jsme pro ni také od ČASPV 

při příležitosti životního jubilea odpovídající vyznamenání, které jí ale budeme muset zavézt 

k ní domů. Rádi jí navštívíme a věříme, že se nám ještě uzdraví a do tělocvičny se vrátí, 

Naše Želvičky, tj. oddíl gymnastiky, oslavil také zcela nenápadně v období pandemie 25 let 

od svého založení. V Řepské 17 nám otiskli článek včetně několika fotografií a tak se přece 

jen podařilo toto výročí připomenout. 

Loňské soustředění pro závodní družstva se podařilo uskutečnit náhradní formou s využitím 

gymnastické haly v Dobřichovicích, blízké Jump arény a také nového bazénu SC Řepy. Proto 

jsme pro letošní rok naplánovali podobné soustředění a věříme, že se podaří ho uskutečnit. 

Nejvíce práce však čeká tento oddíl s přípravkou, která měla jen omezenou možnost cvičení 

on-line a bude muset začínat prakticky od nuly. A také věříme, že přijde do tělocvičny hodně 

nových zájemců o členství a pravidelné cvičení a to nejen do oddílu gymnastiky. 
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